

**DOMINICAN REPUBLIC, GUATEMALA, COSTA RICA,  
PERU, EL SALVADOR, etc.**

**Inter-American Treaty of Reciprocal Assistance and Final Act of the Inter-American Conference for the Maintenance of Continental Peace and Security. Signed at Rio de Janeiro, on 2 September 1947**

*Portuguese, Spanish, French and English official texts communicated by the Secretary-General of the Organization of American States acting on behalf of the Contracting Parties in accordance with article 24 of the treaty. The registration took place on 20 December 1948.*

---

**REPUBLIQUE DOMINICAINE, GUATEMALA,  
COSTA-RICA, PEROU, SALVADOR, etc.**

**Traité interaméricain d'assistance mutuelle et Acte final de la Conférence interaméricaine pour le maintien de la paix et de la sécurité continentales. Signé à Rio-de-Janeiro, le 2 septembre 1947**

*Textes officiels portugais, espagnol, français et anglais communiqués par le Secrétaire général de l'Organisation des Etats américains agissant au nom des Parties contractantes conformément à l'article 24 du traité. L'enregistrement a eu lieu le 20 décembre 1948.*